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Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan mevrouw Ans Persoons, collegelid bevoegd voor 

Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: Problemen bij Beeldenstorm 

________________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

De vzw Beeldenstorm in Anderlecht probeert al jaren jongeren en volwassenen uit Kuregem warm te 

maken voor kunst en cultuur. Op allerlei manieren, via ateliers, workshops, lezingen, enz… bereiken 

ze een breed publiek. 

 

De ateliers vormen een uitvalsbasis voor een hele reeks artistieke pedagogische activiteiten ten 

voordele en ten dienste van de meest kwetsbare, armste bevolking in Brussel. Beeldenstorm bekleedt 

daardoor al bijna 25 jaar een unieke positie in het Brusselse sociaal-culturele landschap.  

 

Maar Beeldenstorm wordt nu bedreigd in haar voortbestaan. Hoewel de VGC de meerwaarde van 

Beeldenstorm al jaren ondersteunt, werd al op de subsidies bespaard. Ook zou er vanuit de 

Administratie een stopzetting van de subsidies zijn aangekondigd. Daarenboven geeft de gemeente 

Anderlecht geen duidelijk antwoord over de huisvesting van Beeldenstorm. 

 

Deze budgettaire inperking en onduidelijkheid i.v.m. locatie, brengt niet alleen de werking van 

Beeldenstorm in gevaar, het bedreigt ook de tewerkstelling van ruim 20 medewerkers die niet zomaar 

op de reguliere arbeidsmarkt terechtkunnen. Maar bovenal zouden het netwerk en al de activiteiten 

ten dienste van een fragiel doelpubliek opgeblazen worden. 

 

Beeldenstorm staat voor een doorstart en kan hier best wat ondersteuning voor gebruiken.  

 

Mijn vragen zijn de volgende: 

 

 Bent u op de hoogte van de moeilijke situatie van vzw Beeldenstorm? Hebt u contact gehad 

met de verantwoordelijken van deze vzw ?  

 Hoe beoordeelt u deze noodkreet van een werking die wordt ondersteund met middelen van 

de VGC? 

 Zijn er pistes onderzocht om vzw Beeldenstorm te ondersteunen in een zoektocht naar een 

nieuw onderkomen? Zo ja, dewelke? 

 Heeft vzw Beeldenstorm nog een plek in uw visie op het sociaal-culturele Nederlandstalig 

landschap? Zo ja, hoe voorziet u middelen om deze werking verder te ondersteunen? 

 

Met dank voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 


